
TEKAŠKA SEKCIJA PARTIZANA VIČ
Med sekcijami, ki delujejo v Partizanu Vičje

zadnje dve leti med najaktivnejšimi sekcija smu-
čarskega teka. Člani in članice, vse več pa je tudi
mladincev in mladink, so pričeli z vadbo smučar-
skega teka tako, da so si v Partizanovi izposoje-

alnici tekaških smuči izposodili opremo in naredili
prve korake v belo smučino pod vodstvom izkuše-
nih članov. Večina članov sekdje si je med sezono
že nabavila lastno opremo in ob vsaki priliki redno
vadi. Eden glavnih ciljev tekačev je poleg redne
vadbe udeležba na sobotnih ali nedeljskih tekih
doma pa tudi v tujini. Prav zanimiv je tudi dru-
žabni utrip sekcije. Tekmovanje med člani, kdo se
je zamazal in zakaj, pa tudi teme o mazanju smuči
in grla — vse to in še marsikaj združuje sekcijo
tekačev viškega Partizana. :

V leto&nji sezoni so se tekači, ki so jeseni vadili v
akciji Na teku se dobimo, udeležili smučarskih
tekov na Osankarid 23 — udeležencev, v Bohinj-
ski Bistrid — memorial Tomaža Godca 6, v Draž-
gošah 8, na koroikem teku 11, na Traovskem ma-

ratonu 38 udeležencev, na Gornjesavskem teku
22, na teku na Vršič 20 tekmovalcev.

Občinskega prvenstva se je udeležilo 39 tek-
movalcev, člani so ekipno dosegli 2. mesto, članice
pa so bile prve.

Na prvenstvu Ljubljane v smučarskih tekih je
sodelovalo 9 tekmovalcev. V tujini je na Ziljskem
maratonu sodelovalo 22 tekmovalcev, 2 člana pa
sta se udeležila tudi teka kralja Ludvika, in sicer
Rado Ridel na 82 km in Jančar Breda na 40 km.

Pred letošnjim zaključkom sezone se bodo ude-
ležili še teka na Pokljuki, v aprilu pa bo na Pok-
Ijuki kl ubsko tekmovanje.

Vse, ki jih tek na smučeh ali pa sam tek veseli,
vabijo člani tekačke sekdje/ia se jim priključijo. V
aprilu bo pričetek redne vadbe — akdja Na teku
se dobimo, ker bodo vadili za udeležbo na krosih
in za tek Ob žid okupirane LjuMjane in ne nazad-
nje tudi za svoje zdravje in zadovoljstvo.


